

9 December 2010 Ref.:TB/SH/RB/430/12-10/HA **?** دیسمبر 2010 رقم الإشارة:ت ب/ش م/ر ب/12/430-10/ه س

Mrs. Mariam Al Suwaidi
Deputy CEO for Legal Affairs, Issuance & Research
Securities & Commodities Authority
Fax: 02 6263997

السيدة/ مريم السويدي المحترمة نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية والإصدار والبحوث هيئة الأوراق المالية والسلع فاكس: 6263997

Subject: <u>Capital Reduction of the National</u> <u>Central Cooling Company PJSC (Tabreed)</u> الموضوع: تخفيض رأس مال الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع (تبريد)

Dear Mrs. Mariam.

السيدة مريم السويدي المحترمة،

As you are aware, the following steps have been taken in connection with the proposed capital reduction of Tabreed:

كما تعلمون فقط تم اتخاذ الخطوات التالية فيما يتعلق بتخفيض رأس المال المقترح لتبريد:

- (a) on 30 May 2010, at an Extraordinary General Assembly (EGA) meeting of Tabreed, the shareholders of Tabreed resolved by unanimous approval of those attending the meeting to grant the Board of Directors full authority to effectuate a cancellation of up to 970 million shares of AED1 each in Tabreed (the Capital Reduction);
- (أ) قرر مساهمو شركة تبريد بموافقة أغلبية الحضور في اجتماع الجمعية العمومية غير العادية لشركة تبريد المنعقد بتاريخ 30 مايو 2010، منح مجلس إدارة الشركة الصلاحية الكاملة لتطبيق إلغاء ما يصل إلى 970 مليون سهماً، قيمة السهم الواحد 1 در هم، من أسهم تبريد (تخفيض رأس المال)؛
- (b) on 9 August 2010, the Board of Directors of Tabreed resolved to effect the Capital Reduction by way of cancellation of 970 million shares of AED1 each in Tabreed;

(ب)قرر مجلس إدارة تبريد بتاريخ 9 أغسطس 2010، تطبيق تخفيض رأس مال الشركة عن طريق إلغاء 970 مليون سهماً، قيمة السهم الواحد 1 درهم، من أسهم تبريد؛



(c) on 11 November 2010, Tabreed lodged documentation with the Securities and Commodities Authority (the SCA) requesting final approval of the Capital Reduction from the SCA and the Ministry of Economy.

(ج) قامت تبريد بتاريخ 11 نوفمبر 2010، بتقديم وتسجيل مستنداتها لدى هيئة الأوراق المالية والسلع مطالبة بالحصول على الموافقة النهائية على تخفيض رأس مالها من هيئة الأوراق المالية والسلع ووزارة الاقتصاد.

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you that Tabreed has now received regulatory approval from the Ministry of the Economy and the Securities and Commodities Authority to reduce its share capital through cancellation of 970 million shares. cancellation of shares will be on a pro-rata basis at a ratio of 5:1 and applicable to all Tabreed shareholders. Each shareholder will retain one share for every five original shares it holds, with no fractional shares being issued. The remaining shares will be cancelled.

بالإشارة إلى المادة رقم (36/11) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سعادتكم علماً بأن شركة تبريد حصلت الان على موافقة تنظيمية من وزارة الاقتصاد وهيئة الاوراق المالية والسلع لتخفيض رأس المال من خلال إلغاء 970 مليون سهم. وبالتالي يكون إلغاء الاسهم على اساس تناسبي متساو بين المساهمين بنسبة 5:1 ، حيث سيحتفظ كل مساهم بسهم واحد من أصل كل خمسة أسهم يملكها ولن يتم أصدار اية اسهم بكسور عشرية وسيتم إلغاء باقي الاسهم.

Please find attached a press release to be issued in connection with Capital Reduction.

مرفق طيه بيان صحفي سيصدر مع تخفيض رأس المال.

Yours Sincerely,

Steven Halliday

Chief Risk and Audit Officer

Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

7 (شركة الوطنية للتبريد المركزي (ش.م.ع.)

NATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY (PISC)



9 December 2010 Ref.:TB/SH/RB/431/12-10/HA **9** دیسمبر 2010 رقم الإشارة:ت ب/ش م/ر ب/12/431-10/ه س

Ms. Fahima Al Bastaki Senior Vice President Market Development Division

Dubai Financial Market

السيدة/ فهيمـــة البستكي المحترمة،،، نائب رئيس أول إدارة تطوير السوق سوق دبي المالي

Subject: <u>Capital Reduction of the National</u>
<u>Central Cooling Company PJSC (Tabreed)</u>

الموضوع: تخفيض رأس مال الشركة الوظنية للتبريد المركزي ش.م.ع (تبريد)

Dear Ms. Fahima,

السيدة مريم السويدي المحترمة،

As you are aware, the following steps have been taken in connection with the proposed capital reduction of Tabreed:

كما تعلمون فقط تم اتخاذ الخطوات التالية فيما يتعلق بتخفيض رأس المال المقترح لتبريد:

- (a) on 30 May 2010, at an Extraordinary General Assembly (EGA) meeting of Tabreed, the shareholders of Tabreed resolved by unanimous approval of those attending the meeting to grant the Board of Directors full authority to effectuate a cancellation of up to 970 million shares of AED1 each in Tabreed (the Capital Reduction);
- (أ) قرر مساهمو شركة تبريد بموافقة أغلبية الحضور في اجتماع الجمعية العمومية غير العادية لشركة تبريد المنعقد بتاريخ 30 مايو 2010، منح مجلس إدارة الشركة الصلاحية الكاملة لتطبيق إلغاء ما يصل إلى 970 مليون سهماً، قيمة السهم الواحد 1 درهم، من أسهم تبريد (تخفيض رأس المال)؛
- (b) on 9 August 2010, the Board of Directors of Tabreed resolved to effect the Capital Reduction by way of cancellation of 970 million shares of AED1 each in Tabreed;
- (ب) قرر مجلس إدارة تبريد بتاريخ 9 أغسطس 2010 تطبيق تخفيض رأس مال الشركة عن طريق إلغاء 970 مليون سهماً، قيمة السهم الواحد 1 درهم، من أسهم تبريد؛



(c) on 11 November 2010, Tabreed lodged documentation with the Securities and Commodities Authority (the SCA) requesting final approval of the Capital Reduction from the SCA and the Ministry of Economy.

(ج) قامت تبريد بتاريخ 11 نوفمبر 2010، بتقديم وتسجيل مستنداتها لدى هيئة الأوراق المالية والسلع مطالبة بالحصول على الموافقة النهائية على تخفيض رأس مالها من هيئة الأوراق المالية والسلع ووزارة الاقتصاد.

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you that Tabreed has now received regulatory approval from the Ministry of the Economy and the Securities and Commodities Authority to share capital through reduce its cancellation of 970 million shares. cancellation of shares will be on a pro-rata basis at a ratio of 5:1 and applicable to all Tabreed shareholders. Each shareholder will retain one share for every five original shares it holds, with no fractional shares being issued. The remaining shares will be cancelled.

بالإشارة إلى المادة رقم (3) النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سعادتكم علماً بأن شركة تبريد حصلت الان على موافقة تنظيمية من وزارة الاقتصاد وهيئة الاوراق المالية والسلع لتخفيض رأس المال من خلال إلغاء 970 مليون سهم. وبالتالي يكون إلغاء الاسهم على اساس تناسبي متساو بين المساهمين بنسبة 5:1 ، حيث سيحتفظ كل مساهم بسهم واحد من أصل كل خمسة أسهم يملكها ولن يتم أصدار اية اسهم بكسور عشرية وسيتم إلغاء باقي الاسهم.

Please find attached a press release to be issued in connection with Capital Reduction.

مرفق طيه بيان صحفي سيصدر مع تخفيض رأس المال.

1111 tabreed

الشركة الوطنية للتبريد المركزي (ش.م.ع.)

NATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY (PISC)

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

Steven Halliday

Chief Risk and Audit Officer

Board Secretary